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Referat årsmøte    
Tid (dato, fra kl til kl): 28.02.2023 1900 - 2110 Sted: Auditorium, 

Bjørkeng 

oppvekstsenter 

Innkalt av: Kjell Arve 
på FB 

 

Ordstyrer: Kjell Arve Referent: Unni Kattem Rubbås 

Til stede: Kjell Arve 

Yngve         

Anette             

Thor Helge     

Svein Tore   

Bjørn-Thore   

Leena-Mari  

Cecilie 

Even 

Unni    

Vidar 

Tina 

Kari 

Tom-Henning 

Liv-Iris 

Marianne 

Raymond 

Mari-Christin 

 

 

  
  

  

   1.  Godkjenne de stemmeberettigede 

  18 stemmeberettigede 

 

2.  Velge ordstyrer/dirigent 

 Kjell Arve valgt 

 

3.  Velge protokollfører 

 Unni valgt 

 

4.  Velg to medlemmer til å underskrive protokollen 

 Raymond Olsen 

 Liv-Iris Sørgård 

 



  

5.  Godkjenne innkallingen 

 Årsmøtet er kun varslet på Facebook 

 Godkjent 

 

6.  Godkjenne sakslisten 

 Godkjent 

 

7.  Behandle idrettslagets årsmeldinger 

 Hovedstyret: 

- Stor sjanse for at utbygging av Gimlehallen 

blir realisert. Forsvaret er inne, og vil kjøpe 

inn mye av utstyret. 

- Yngve og Øystein Liland har også 

gjennomført sertifiseringskurs for 

tråkkemaskina. 

- Årsmeldinga er godkjent! 

 

 Fotball: 

- Flere navn på trenersida:  

i. For G12-laget: Raymond Olsen, 

Mari-Christin Eriksen, Erlend 

Øvergård 

ii. For G10: Lillann Floli 

iii. For G8: Kari Alterskjær  

Årsmeldinga er godkjent! 

 

 Skigruppa: 

- Rekruttering: Vi har fått støtte fra en fra 

kretsen ift rekruttering. Dette var et bra 

møte, og løperne lurer på når han kommer 

igjen. Ønskelig å få han til å besøke skoler 

for å skape mer engasjement rundt 

skisporten. Etter Corona har ikke 

aktiviteten klart å ta seg opp. 

- Markedsføring av Øverbygdserien for 

voksne, eks i leiren? Medlemmer går 

Øverbygdserien gratis? Løypepenger – 

sette opp VIPPS-nr ved løypestart og på 

Lagshytta? 

Årsmeldinga er godkjent! 

 

 

 

 

 



  

 Lagshytta: 

- Spørsmål: Hvor er oversikten over vertskap 

på Lagshytta? Ligger på FB, eller s så er 

det bare å ta forbindelse med Anette.  

- Mangler vertskap de fleste dagene i påska. 

Årsmeldinga er godkjent! 

 

 Volleyball: 

- Økonomi: Deler av overskuddet på 11 000,- 

er bundet opp i usolgt toalettpapir. 

- Understreker behovet for at foreldre stiller 

opp, særlig ifm kamper og turneringer. Det 

blir mye jobb på treneren og styret i gruppa. 

- Ønskelig med oppstart for voksne. 

Årsmeldinga er godkjent! 

 

 Trimgruppa: 

- Trimbøker på Lagshytta og Benelvdalen 

ikke tatt inn, og de er tatt i bruk i årets 

sesong. Må finne løsning for å få trukket 

premier for 2022. 

Årsmeldinga er godkjent! 

 

 

 

8.  Behandle idrettslagets regnskap for 2022 

 Regnskapet til ØIL er revidert, kontrollert og 

funnet i orden av kontrollkomite, med noen få 

bemerkninger. 

27.02.2023, Berit Simonsen og Tore Øvergård. 

o Bemerkningene ble lest opp på møtet. 

 

Gjennomgang av balanse: 

 Økonomien til idrettslaget er god! 

 Mange investeringer som er gjort siste året 

 Får inn mye inntekter i form av tippemidler, støtte 

fra kommunen og andre midler. 

 Spørsmål: Hvilken økonomi bør ØIL ha for å møte 

framtidige utgifter? 

o Settes av penger til bytte av dekke på 

Gimlebanen. 

 



  

o Alle lysarmatur må byttes etter hvert – bør 

hovedstyret legge en plan for å sette av 

midler til dette? 

 Hovedstyret bør ta en analyse av kommende 

utgifter slik at vi klarer å møte planlagte og 

uplanlagte utgifter i framtida 

 Siden idrettslaget har god økonomi, bør vi ta en 

vurdering av: 

o Gratis trening og renn/serier/turneringer for 

ungene? Må samkjøres slik at det er en 

likhet i alle grupper. 

o Medlemsavgifta er viktig grunnet forsikring 

av unger under 13 år. 

o Hvordan kan vi oppmuntre til mer 

aktivitet? 

 

Gjennomgang av resultat: 

 Et lite underskudd i regnskapet totalt sett grunnet 

mye investeringer, men dette dekkes inn av penger 

på bok. 

 

9.  Innmeldte forslag og saker 

 Ingen innmeldte saker 

o Forslag på møtet:  

Digitalisere ØIL-nytt. Bjørnar Rostad har alle 

utgaver. Dette er gjennomførbart ifølge Even 

Dørum. 

 

o Sak på møtet: 

Hvordan få flere foreldre til å støtte oppom 

ungenes aktiviteter? 

 Kursing? Høre med Troms og 

Finnmarks idrettskrets ift ulike 

kurspakker for foreldre? 

 

o Sak på møtet: 

Hvordan få inntekter til de ulikegruppene 

/lagene når treningsavgifta settes til null? 

 Salg av toalettpapir/andre artikler 

 Dugnad 

 Andre måter som ikke innebærer 

salg av artikler 

 

 

 



  

 Gruppene kan søke om støtte til 

hovedstyret til spesifikke 

arrangement/utstyr. 

o Sak på møtet: 

 Dokumentasjon på signaturrett: 

 Styrets leder alene eller to 

styremedlemmer i 

fellesskap. 

 Prokura: 

 Styrets leder alene eller to 

styremedlemmer i 

fellesskap. 

 

10.  Fastsette medlemskontingent og treningsavgift 

 Styret har ikke forslag til endring fra 2022 

o Vedtak: 100 kr pr medlem videreføres. 

 Den enkelte undergruppe fastsetter sin 

treningsavgift 

o Forslag 1: Treningsavgift for barn under 18 

år kuttes for sesongen 2023 og 2024 

(gjelder fra 1.mai 2023) 

o Forslag 2: Sette en felles treningsavgift for 

alle grupper, eks 300 kr. 

 

Vedtak:  

Treningsavgift for barn under 18 år settes til null 

for sesongen 2023 og 2024 (gjelder fra 1.mai 2023) 

 

 

11.  Vedta idrettslagets budsjett 

 Fjerning av treningsavgift for barn under 18 år 

innebærer følgende: 

o 14 000 kr mindre til Fotballgruppa 

o 11 000 kr mindre til Volleyball 

Gruppene kan søke om midler fra Hovedstyret ved 

behov for kompensasjon for dette. 

Dette legges inn som en post i Hovedstyret sitt 

budsjett, under tilskudd. 

 

Budsjettet vedtatt! 

 

12.  Behandle idrettslagets organisasjonsplan 

 Ingen endring ift 2022. 

 



  

 Innspill: 

o Har idrettslaget noen føringer ift 

overnatting ifm turneringer, ol. 

 Begge kjønn på samme rom over en 

viss alder 

 En voksen og et barn på samme rom 

 Politiattest 

Vedtak: Hovedstyret skal utarbeide retningslinjer 

for overnatting ifm turneringer, ol.  

I tillegg må det avklares behov for politiattest for 

voksne som oppholder seg sammen med/ har verv 

som angår barn. eks i trenings-/turnerings- 

/overnattingssituasjoner. 

13.  Valg: 

 Valgkomiteen: 

o Leder: Tom Henning Barnung 

o Medlem: Vidar Berg 

o Medlem: Tina Sørgård Heiskel 

 

Stillinger på valg og forslag: 

 Hovedstyre: 

 Leder: Kjell Arve  

 Kasserer: Thor--Helge 

 Styremedlem: Cecilie 

 Varamedlem: Raymond 

 

 Undergrupper: 

 Leder Skigruppa: Lars 

 Leder Trimgruppa: Even 

 

 

 Nytt styre i ØIL: 

 

Leder: Kjell Arve Elvevold 

Nestleder: Yngve Sletten 

Sekretær: Unni Kattem Rubbås 

Kasserer: Thor-Helge Bråthen 

Styremedlem: Leena-Mari Salin 

Styremedlem: Cecilie Thomassen 

Varamedlem: Raymond Olsen 

 



  

 

Leder Fotballgruppa: Bjørn-Thore Heggelund 

Leder Volleyballgruppa: Jørn Fagervold Uleberg 

Leder Skigruppa: Lars Frihetsli 

Leder Hyttestyre: Anette Emet 

Leder Trimgruppa: Even Lundeng Dørum 

Leder anleggsgruppa: Yngve Sletten 

 

 

Kontrollutvalg:  

o Medlem:  

o Medlem:  

o Vara:  

 

Valgkomite:  

o Leder: Vidar Berg 

o Medlem:  

o Medlem:  

 

Hovedstyret sammen med leder i valgkomiteen må finne 

nye medlemmer i Kontrollkomiteen og Valgkomiteen. 

 

 

 

14.  Møte avsluttet kl 2100  
 

 


